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I,,.ylProszg o wyjarinienie, czy miastu grozi zatr*.nigcie przepra'wy mostowej na
zaporze wodne-i w zwi?zku z niepodjgciem przezUrz4d Miasta remontu na tej
drodze. Z moich informacji wynika, i2 Kujawsko - Pomorski Wojew6dzki
Inspektor Nadzoru Budowlanego w Bydgoszczy pismem z drua 07.03.2022r.
wydal stosowne zawiadomienie o wszczgciu postgpowania administracyjnego
w sprawie niewlaSciwego stanu mostu drogowego nad elektrowni4 stopnia
wodnego narzece Wi6le we Wloclawku drogi krajowej DK6T.Dlaczego
Gmina Miasto Woclawek mapc jl? w 2018r. prrynme blisko 4 mln. zl.
rezerwy Ministerstwa lnfrastruktury na naprawg tej przeprawy dopuScilo do
sytuacji w kt6rej ta w fima droga moie by 6 zan*ngta.

2. Ile dodatkowych Srodk6w wydano z kasy miasta na naprawg ( powigkszenie
czg(ciprzejazdowej) ronda w Michelinie u zbiegu ulic Brzezinowej, Jana
Pawla II i Zachodniej. Wedlug pierwotnego projektu na tym rondzie byly du2e
problemy z poruszaniem sig dlugich pojazd6w samochodowych i autobus6w.

3. Z nformacjimedialnych wlarika, 2e Gmna Miasto Woclawek jest
zainteresowana wykorzystaniem w6d geotermalnych pod naszym miastem. W
latach 2017 -2019r. jako klub radnych Prawa i Sprawiedliwo6ci RM Wloclawek
postulowali6my o powa2ne zainteresowanie sig t4 sprawq- byla wtedy
stosowna uchwala RM i wniosek budzetowy przygotowany przeznaszklub.
Jakie s4 aktualnie szanse na pozyskanie drodk6w z bud2efu paristwa na
odwiert, pozuralaj4cy miarodajnie okreilii zasoby tego odnawialnego ir6dla
energii.

4. Mieszkafcy naszego miasta s4 zaniepokojeni i zbulwersowani duzq wycink4
dorodnych drzew w parku miejskim im. Henryka Sienkiewicza. To juz kolejna
rewitalizacja parku pozbywaj4ca sig duZej iloSci drzewostanu nie zawsze
chorego i zagruiajqcego spaceruj4cym mieszkaricom. Proszg o szczeg6lowe
wyjaSnienie tej sprawy.

5. Mieszaricy naszego miasta w szczeg6lno6ci kierowcy pytajq, co dalej z
zapowiadan4 w budZecie miasta na ten rok miejsk4 stacj4paliw, w rejonie ul.
Zielnej po Poczcie Polskiej. W dobie kryzysu energetyczno-paliwowego
stacja miejska bylaby dobrym rozwiqzaniem dla naszrych mieszkaric6w.

6. Mieszkaficy miasta postuluj4 o wymiang nawierzchni asfaltowej na kofic6wce
ulicy Kiliriskiego przy zbiegu z Placem WolnoSci . Je2eli miasta nie sta6 na
pon4dny rcmont na:wierzchnj to mohe naleialoby ten fragment sfrezowal , by
znikngty s?pecqce t4 ulicg liczne placki i dziury odslaniajqce brukowanq
kostke.



7. Mieszkaricy miasta wnioskujq o odnowienie rozmylych i malo widocznych
ozrakowari poziomych na przejSciach dla pieszych. Slabo oznakowane
przejilcia dla pieszycb nara2ajq mieszkahc6w na niebe4ieczeristwo utraty

zdrowia i irycia.
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